

Date: 3<sup>rd</sup> March 2026

التاريخ: 03 مارس 2026

**Disclosures and Compliance Section Market**  
**Operations Surveillance Department Abu Dhabi**  
**Securities Exchange**  
**Abu Dhabi, UAE**

قسم الإفصاح والامتثال  
إدارة مراقبة عمليات السوق  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،

**Subject: Notification of the results of the written resolution by circulation of the Board of Directors of E7 Group PJSC ("the Company")**

**الموضوع: إخطار نتائج القرار الخطي بالتمير لمجلس إدارة مجموعة إي7 ش.م.ع ("الشركة")**

Notice is hereby given that the Board of Directors of the Company on Tuesday 3<sup>rd</sup> March 2026, at 4:00 p.m. adopted a written resolution by circulation in Abu Dhabi and resolved as follows:

نحيطكم علما بأن مجلس إدارة الشركة قد أصدر قراراً بالتمير يوم الثلاثاء الموافق 03 مارس 2026 في تمام الساعة 4:00 مساءً. في أبوظبي، ووافق على التالي:

1. The acceptance of the resignation of Mr. Clinton Keith Genty-Nott from the position of Company Secretary of the Board of Directors of the Company with immediate effect.
2. Reject the appointment of Ms. Susan Elisabeth Beaumont, Board Secretary of the Company, and defer the appointment of the new Boards Secretary until the next scheduled Board Meeting.

1. قبول استقالة السيد كلينتون كيث جينتي-نوت من منصب سكرتير مجلس إدارة الشركة بأثر فوري.

2. رفض تعيين السيدة سوزان إليزابيث بومونت، سكرتير مجلس إدارة الشركة، وتأجيل تعيين سكرتير مجلس الإدارة الجديد حتى اجتماع مجلس الإدارة المقرر عقده في المرة القادمة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



  
سكرتير مجلس الإدارة  
كلينتون جينتي نوت  
**Clinton Genty-Nott**  
**Board Secretary**

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع